
 
 

 ROCHAMBEAU ORIENTATION WEEK – June 14-18 

Looking for volunteers - Orientation Week - June 14-18 Registration Link 

Dear Rochambeau Community, 

Success in tomorrow’s workplace begins today - at Rochambeau!  
Because we are devoted to preparing all of our students to meet tomorrow’s 
challenges and seize opportunities, we proudly present you the Rochambeau 
Orientation Week, June 14-18.  
This program is offered to 10th and 11th grade students.  
To ensure the success of this project, we need your help! 
 
During this week, the students will be working in teams (3-5 students) to develop 
their knowledge, acquire new hard and soft skills and discover the working 
environment.  
Each morning, the teams will participate in conferences (field areas’ 
presentation), work on practical cases and prepare their afternoon Q&A session 
career fair.  
Each afternoon, the teams will meet and discuss with the professionals. 

How can you be part of this online event?  

● Register and Present your job during a 10-15 minutes online appointment 
(previously scheduled) with a group of 3-5 students. You will explain, 
discuss your job/career and answer the students' questions - these 
appointments will take place through B-Connect-D,  from 1.30-3.30 pm, 
monday 14th to thursday 17th. Thank you for registering for the day(s) and 
time slot(s) you want. Link 
 

This event is technically powered by B-CONNECT-D, our Rochambeau parent 
Anne Lauvige's company. B-CONNECT-D provides industry organisations and 
business networks with targeted networking events, based on chosen, in-person 
or virtual 1 on 1 meetings. We warmly thank Anne for offering us this opportunity 
and making this event possible. 
 
We hope that Rochambeau Orientation Week becomes a powerful and 
unforgettable milestone for our students. The students and us will be honored to 
have you involved in this project. 

 

Sincerely, 
Karine Gaultier gaultierk@rochambeau.org 
Kristen Carter carterk@rochambeau.org 

 

https://forms.gle/7VKYxueRpP5y3gvf9
https://forms.gle/FHS8Jyz1SQSQDhYy5
https://forms.gle/FHS8Jyz1SQSQDhYy5
mailto:gaultierk@rochambeau.org
mailto:carterk@rochambeau.org


 
 

 ROCHAMBEAU ORIENTATION WEEK – June 14-18 

Appel à volontaires - Semaine d'orientation - 14-18 juin   Inscription 

Chère communauté de Rochambeau, 

La réussite professionnelle de nos élèves est au cœur de notre projet à 
Rochambeau. 
Dévoués à préparer tous nos élèves à relever les défis de demain et à saisir les 
opportunités, nous sommes fiers de vous présenter la semaine d'orientation de 
Rochambeau, du 14 au 18 juin.  
Ce programme est offert aux élèves de seconde et première. 
Pour assurer le succès de ce projet, nous avons besoin de votre aide ! 
 

Pendant cette semaine, les élèves travailleront en équipes (3-5 élèves) pour 
développer leurs connaissances, acquérir de nouvelles compétences et 
découvrir les environnements de travail.  
Chaque matin, les équipes participeront à des conférences (présentation des 
secteurs d'activité), s’exerceront sur des cas pratiques et prépareront leur 
session de questions-réponses de l'après-midi.  
Chaque après-midi, les équipes rencontreront des professionnels et discuteront 
avec eux. 
 
Comment pouvez-vous participer à cet événement en ligne ?  

- Inscrivez-vous et présentez votre emploi lors d'un rendez-vous en ligne 
de 10 à 15 minutes (préalablement fixé) avec un groupe de 3 à 5 étudiants. 
Vous expliquerez, discuterez de votre emploi/carrière et répondrez aux 
questions des étudiants - ces rendez-vous auront lieu via B-Connect-D, 
de 13h30 à 15h30, du lundi 14 au jeudi 17 Juin. Merci de vous inscrire pour 
le(s) jour(s) et le(s) créneau(x) horaire(s) que vous souhaitez. Lien 

Cet événement est techniquement rendu possible par B-CONNECT-D, la société 
d’un parent Rochambeau Anne Lauvige. B-CONNECT-D organise pour les 
associations et réseaux professionnels des événements de networking ciblé, 
basés sur des rendez-vous 1 to 1 choisis, en personne ou virtuels.  Nous 
remercions chaleureusement Anne de nous avoir offert cette opportunité et 
d'avoir rendu cet événement possible. 

Nous espérons que la semaine d'orientation de Rochambeau deviendra un 
événement marquant et inoubliable pour nos étudiants. Les étudiants et nous-
mêmes serons honorés de vous voir participer à ce projet. 

Cordialement 

Karine Gaultier gaultierk@rochambeau.org 

Kristen Carter carterk@rochambeau.org 

https://forms.gle/FHS8Jyz1SQSQDhYy5
https://forms.gle/FHS8Jyz1SQSQDhYy5
mailto:gaultierk@rochambeau.org
mailto:carterk@rochambeau.org

